
خــواب آمریکــا و اروپــا بــرای
تجزیه ایران تعبیر نخواهد شد

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: دکترین آمریکا و اروپا برای
تفرقهافکنی در ایران، تجزیه این کشور به ممالک کوچک است اما این

خواب شوم هرگز تعبیر نخواهد شد.

علی نیکزاد در مراسم اختتامیه رویداد گنج بنیاد علوی در نگارخانه
ختایی بقعه شیخ صفی الدین اردبیلی اظهار کرد: آمریکا و اروپا در
پی تجزیه ایران به کشورهای کردستان، آذربایجان، بلوچستان و نظایر
آن هستند اما اتحاد ما ریشه در دین و مذهب دارد و این خواب شوم

تعبیر نخواهد شد.

وی با بیان اینکه اگر کار بزرگ صفویه نبود، امروز شاهد ممالک
ملوک الطوایفی بودیم، ادامه داد: عشق به اهل بیت (ع) خصیصه بازر
صفویان بود و آنها با مرکزیت اردبیل در ایران، دو کار بزرگ یعنی
ایجاد حکومت شیعی و تحکیم وحدت ملی بر پایه دین و مذهب را انجام

دادند و امروز نیز همان اتحاد را حفظ میکنیم.

نایب رئیس  مجلس شورای اسلامی افزود: دلیل اتفاقاتی که در کشور
روی میدهد، ترجیح دادن دنیا بر آخرت است و خیلیها متاسفانه ذلت
را بر عزت ارجح میشمارند و باید از خودمان بپرسیم که با این همه
شهید، جانباز، آزاده و ایثارگر که داریم، آیا قرار بوده شعار
زندگی، مسکن و آزادی بدهیم؟  مگر بزرگ ماندن و در اوج عزت ماندن

هزینه ندارد؟

نیروی انتظامی در جریانات اخیر مظلوم واقع شد

نیکزاد تصریح کرد: ما نباید فرهنگ جهاد و شهادت و انتظار سرخ را
فراموش کنیم و باید بدانیم که نیروی انتظامی در جریانات اخیر،
مظلوم واقع شده است و دشمنان از اقدامات گذشته خود درس نگرفتهاند
و تصور می کنند میتوانند با ایجاد غائله، کشور را به هم بزنند
اما اقتدار نظام اسلامی اگر بخواهد در کوتاهترین زمین این غائله

را جمع میکند.

وی افزود: البته در کشور، مشکلاتی داریم اما انقلاب اسلامی انقلاب
فرهنگی است و ما باید کارها را در بستر فرهنگ پیش ببریم و
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متاسفانه در نگاه به عملکرد برنامه ششم توسعه کشور، میبینیم که
۳۰ درصد محقق شده است و باید اعتراف کنیم که در میدان عمل به
مقدار لازم به توصیهها و رهنمودهای مقام معظم رهبری جامه عمل

پوشانده نشده است.

 


